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Bij brief van 17 december 2024, ingekomen op 17 december 2024, heeft u 
namens de PVV fractie schriftelijke vragen gesteld. 
 
Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 
 
1. Bent u bekend met het nieuwsartikel van het Brabants Dagblad over de 
ernstige ongevallen op de Beerseweg? 
Antwoord: Ja. 
 
2. Bent u het met ons en de omwonenden eens dat sinds de reconstructie de 
N395 niet veiliger is geworden, zo nee waarom niet? 
Antwoord: Nee. We hebben voor de gehele N395 verschillende maatregelen 
getroffen die de verkeersveiligheid verbeteren. In het wegvak waar het artikel 
over gaat hebben we een beperkt aantal maatregelen getroffen. Vanwege de 
toenemende drukte bekijken we momenteel of het betreffende wegvak minder 
veilig is dan we beogen en of we wellicht aanvullende maatregelen moeten 
treffen. We weten wel dat gemiddelde gereden snelheid op de N395 ten 
opzichte van vijf jaar geleden is gedaald met 4 km/u. 
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3. De N395, de provinciale weg tussen Diessen en Middelbeers is eind 2022 
opgeleverd en zou volgens u een stuk veiliger zijn geworden, desondanks zijn er 
de afgelopen jaren vele ernstige ongevallen gebeurd met soms dodelijke afloop. 
Deze zorgwekkende cijfers zijn bij de provincie bekend maar hebben nog niet 
geresulteerd in maatregelen en toezeggingen. Waarom niet? 
Antwoord: Alvorens maatregelen te treffen moeten we eerst beoordelen of en zo 
ja welke maatregelen nodig zijn. We spreken hiervoor met inwoners en 
gemeente, we voeren een schouw ter plaatse uit en we analyseren de 
ongevallen. In januari 2025 verwachten we hiervan de uitkomsten te hebben en 
we bespreken dat vervolgens met de gemeente en inwoners.  
 
4. Wat hebben de kap van honderden bomen langs de N395 nu bijgedragen 
aan de veiligheid en het verminderen van de snelheid? 
Antwoord: Voor het inrichten van onze wegen volgen we de in Nederland 
breed geaccepteerde richtlijnen van het CROW. Één van de richtlijnen is het 
zoveel mogelijk aanhouden van een obstakelvrije zone langs de hoofdrijbaan. 
Het kappen van de circa 350 bomen die in de ruimte stonden, draagt bij aan de 
verkeersveiligheid. We kunnen niet concretiseren hoeveel veiliger een weg is 
door bomen te kappen, maar de afwezigheid van bomen en andere obstakels 
langs de hoofdrijbaan maken een weg veiliger.  
 
5. Wethouder Cathy Noordergraaf wil graag met de provincie om tafel om over 
deze problematiek te praten, is er al een afspraak gemaakt en wanneer gaat dit 
dan gebeuren? 
Antwoord: We hebben ambtelijk goed contact met de gemeente en de 
wethouder is hiervan op de hoogte. Mocht de gemeente een bestuurlijk overleg 
willen voeren, dan kunnen we dat inplannen nadat we de analyse genoemd in 
antwoord 3 hebben afgerond. 
 
6. Wat gaat de provincie doen om de veiligheid op de N395 te vergroten en 
het sluipverkeer aan te pakken en binnen welk tijdsbestek gaat dit gebeuren? 
Antwoord: Zie ons antwoord op vraag 3 voor uw vraag over verkeersveiligheid. 
Een deel van het sluipverkeer op de N395 wordt veroorzaakt door sluipverkeer 
bij file op de A58. De A58 is een weg die valt onder de verantwoordelijkheid 
van het Rijk. We hebben hier onder andere via de programmaraad 
SmartwayZ.NL en het BO Brainport contact over met het Rijk. 
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Gedeputeerde Staten van Noord-Brabant, 
 
de voorzitter, de secretaris, 
 

mr. I.R. Adema drs. G.H.E. Derks MPA 
 

 
 
 
 
 
(In verband met de Algemene verordening gegevensbescherming (AVG) is deze brief niet voorzien 

van een (digitale) handtekening) 


